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Zápis 

 

5.jednání výboru Pražského atletického svazu v roce 2023, 

      čtvrtek 1.6.2023 v areálu A.C. Sparta Praha – Podvinný Mlýn 

 

Přítomni za výbor PAS:   Radek Bártl , Petr Dubský, Adriana Dvořáková, , Michal Halbich, Lukáš Lebr, 

Petr Šarapatka; 

 

Omluveni: Milan Gála – revizor PAS, Ondřej Šíp; 

Hosté: předseda atletického klubu A.C. Sparta Praha – Remigius Machura, Čeněk 

Kadaně – hospodář klubu, Klára Pallová – vedoucí družstva žen A.C. Sparta 

Praha; 

 

Podklady pro výjezdní zasedání PAS č.5/2023, scénář jednání: 

a.)  prohlídka areálu A.C. Sparta Praha; 

b.) představení výborů A.C. Sparta Praha a PAS – v současném stavu funguje výkonný výbor klubu v 5ti 

členném zastoupení. Předseda klubu uvádí, že dlouhodobě bojují se zájmem členů o ,,bafuňářskou 

činnost“ situace je kritická zejména v dozorčí radě klubu a v naději očekávají podzimní volební valnou 

hromadu klubu; 

 

- A.C.Sparta Praha   -  současný stav – dobré podmínky pro trénink, ale aktuálně nespokojenost  

s výkonností klubu. Dříve nevyhovující podmínky, ale výborná výkonnost – 

výkonnostní peak klubu okolo roku 2018; Oddíl přesunut z původního působiště 

na Letné v roce 2012; 

- trenéři, rozhodčí, družstva ( AP, Ml, ST, Dci, Ji M ); Oddíl trvalý problém  

s náborem trenérů – i zde se dlouhodobě osvědčila vlastně pouze cesta vlastních 

odchovanců klubu. Následně pokračovala rozprava nad systémem školení trenérů 

s tím, že zástupci PAS přislíbili klubu zaslání materiálů pro možnost uspořádat 

vlastní školení trenérů TAP na zisk licence (odesláno P.Šarapatkou 6.6.23 zbylé 

informace popř. pomoc s organizací školení garant.manažer PAS pan Petr Dubský); 

 

Aktuálně silné družstvo dorostenek s cílem je udržet u atletiky přes kategorii 

juniorů, ideálně až do žen; 

- úspěchy, financování, příspěvky, akce, projekty…… Ve vztahu k vedení  

,,Asociatione Club Sparta Praha“ došlo k výměně vedení, z pohledu A.C. k lepšímu, 

kde se vydělané prostředky vrací zpět do sportovišť; Vzhledem k dobrému 

fungování Asociace má A.C.Sparta Praha ve srovnání s většinou ostatních 

pražských klubů opravdu exkluzivní podmínky. 

 

V rámci spolupráce s handicapovanými sportovci – Moravia Cup bude možnost 

úpravy přístupových cest v okolí stadionu popř. konečné realizace dlouhodobého  
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projektu tribuny – na všechny zmiňované projekty už jsou připravené veškeré 

podklady; Zástupci A.C. Sparta Praha vidí výrazný potenciál v získávání prostředků 

právě cestou sportu handicapovaných či seniorů; 

 

- Podněty směrem k PAS – nápady, změny, co je dobré, co je špatné – viz.předchozí písemný dokument, jež je  

součástí přílohy této pozvánky – Při společné rozpravě vedení PAS a vedení A.C. 

Sparta Praha došlo ke konstatování, že se vytrácí působnost ČAS jako servisní 

organizace – popsáno celkem příhodně na aktuální cause s SPS – chybuje-li nějaký 

pražský klub v administrativě ve vztahu k PAS, je zástupci výboru PAS včas 

upozorněn na nedostatky a vyzván k jejich nápravě, oproti tomu aktuální činnost 

ČAS je vnímána jako birokratizující, měnící podmínky a čekající na chybu u těch, 

které je včas nezachytí; 

 

Po projednání doplnění bodů scenáře následovala rozprava k úvodnímu dopisu 

předsedy klubu pana Remigia Machury, jež byl v podstatě příčinou tohoto 

společného setkání. Závěrem této rozpravy byla dohoda, že s upravenými body 

(komunikace, zařazování do výběrů, metodické vedení talentů atp.) tohoto rozpisu 

bude seznámena podzimní valná hromada PAS s cílem z nich projednat a 

odsouhlasit výstup směrem k valné hromadě ČAS; 

představení práce PAS + body na aktuální schůzi: 

1. Schváleni programu jednání (Šarapatka)   

 2. Kontrola úkolů ze 4. jednání výboru PAS a schválení zápisu z tohoto jednání.  

 3. Zprávy manažera, členů výboru a různé:   

a.)  nominace staršího žactva na mezikrajové utkání – informace o stavu MKU Dubský; 

b.)  kandidatura PAS na pořádání Mistrovství ČR v roce 2024; 

c.)  granty hl.m. Prahy na rok 2023; 

d.)  podpora stávající předsedkyně PSK Olymp Praha a vedoucího SpS před valnou hromadou klubu        

PSK Olymp Praha; 

Jednání zahájil v 18:35 hod předseda výboru PAS Petr Šarapatka;  

1. Schváleni programu jednání   

Usnesení č. 23/05/001                                                                                                                                                          

 Výbor PAS 

   s c h v a l u j e                                          předložený návrh programu.                                                             
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2. Kontrola úkolů ze 4. jednání výboru PAS a schválení zápisu z tohoto jednání                                                                                                                                

Výbor projednal písemný přehled kontroly úkolů datovaných k 1. červnu 2023 a přijal následující usnesení: 

Usnesení č. 23/05/002                                                                                                                                                             

Výbor 

PAS                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

             s c h v a l u j e        

 

  1.    Zápis ze 4. jednání výboru PAS z 5. května 2023.  

 

2. Kontrolu plnění usnesení výboru PAS, termínovaných k datu 1. června 2023. Z dnešní kontroly úkolů vyplývá: 

 

22/02/003    VALNÁ HROMADA PAS 2023                                                                                                                                                     

Po zasedání výkonného výboru ČAS v pátek 28.04.23 v Masarykově koleji v Praze došlo k potvrzení termínu 

plánované valné hromady ČAS až na listopadový termín následujícího roku. Přesunutí valné hromady PAS na  

rok 2023 do období říjen-listopad je tímto tedy jednoznačně potvrzeno. Do podzimního termínu budou pak 

následně přesunuty i návazné VH. Programem VH tak bude volba delegátů na VH ČAS, rozprava o nejlepších 

mladých sportovcích hl. m. Prahy, vyhodnocení letní sezony a atletického roku 2023 v neposlední řadě i 

seznámení s pilotní verzí atletické brožury léto 2024 II.část (schváleno na jednání 27.3.2023), rozprava o 

podnětech z dopisu pana Remigia Machury a výstup z nich směrem k valné hromadě ČAS; 

 

22/06/007   halová sezona 2023 – Detailní vyhodnocení celkové halové sezony – místopředsedkyně 

PAS paní Adriana Dvořáková seznámila na dnešní schůzi výbor s výsledkem hospodaření PAS v průběhu 

halové sezony 2023  závody pod hlavičkou PAS x tréninky v hale Strahov. Vzhledem k pozitivnímu výsledku 

vyzývá výbor PAS vedení SK ZŠ Jeseniova (15 000Kč), SK Aktis Praha (7500Kč), SC Olympia Radotín (7500Kč) 

k vyfakturování výše uvedených částek za uspořádání halových přeborů Prahy staršího a mladšího žactva; 

 Výhledově zvažovat možnost navýšení počtů startujících u přeborů Prahy staršího žactva o kvalifikaci 

skoku dalekého popř.další disciplíny;  

21/10/007 – revitalizace ,,Malého stadionu Strahov“ - s přispěním magistrátu HLMP by se mohlo jednat o první 

pražský městský stadion pod patronací klubu USK Praha, jež  by tak řešil mimo absolutně kritické 

situace výše zmíněného klubu i tristní situaci PAS ohledně možnosti pořádání pražských závodů.  

Z obdobného důvodu schválil výbor PAS dne 1.6.2023 maximální podporu participace v programu NSA 

strukturalizovaná infrastruktura ne rekonstrukci povrchu na pro pražskou atletiku klíčovém stadionu 

ASK Slavia Praha; 

23/03/005  Výbor PAS schválil dne 1.6.2023 úpravu směrnice: ,, vnitřního předpisu PAS o odměňování 

rozhodčích a poplatcích za školení rozhodčích PAS“ změna článku 5 na následující znění: 

 ,, Čl. 5 Poplatky za účast na školení rozhodčích (1) Poplatek za účast na školení pro rozhodčí 3. třídy a 

jmenování rozhodčím 3.třídy činí 500,- Kč (2) Poplatek za účast na školení pro rozhodčí 2. třídy a  
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jmenování rozhodčím 2.třídy činí 1000,- Kč (3) Poplatek za účast na prolongačním semináři rozhodčích 

pro rozhodčí 2. a 3. třídy činí 500,- Kč. (4) Poplatek za účast na odborném semináři rozhodčích činí 

500,- Kč.“ 

21/10/006 Ukončení pronájmu kancelářských prostor v budově ČÚS - v rámci úspor vystěhování, resp.ukončení 

pronájmu místnosti v budově ČÚS a přestěhování se. Výbor PAS na dnešním jednání pověřil manažera 

zahájením prací na výpovědi pronájmu a seznámil se s prostory na Děkance, kam přesune svou 

působnost;  

23/04/003 Oslovení české atletické veřejnosti panem Remigiem Machurou – viz. závěry z dnešní 

schůze a přesun do bodu - 22/02/003 – valná hromada PAS potažmo valná hromada ČAS 

podzim 2023; 

23/04/006  postoj VV PAS k přechodu na způsob závodění DNA na MKU staršího žactva už od 

letošního roku- viz. dnešní bod různé; Výkonný výbor PAS jednomyslně pozitivně kvitoval 

zachování stávajícího tradičního systému MKÚ staršího žactva – zděsil se však poslední 

větičky v materiálech zaslaných vedením STK ČAS o systému DNA pro starší žactvo na MKÚ 

v hale. Opravdu hlasovali krajští předsedové o půlročním odsunu? Detailně znovu viz. bod 

23/05/003 tohoto zápisu; 

23/04/006  projednání nepřihlášení pražských oddílů A.C.Sparta Praha, PSK Olymp Praha a Atletika 

Stodůlky do systému SpS na rok 2023; Ač byli pracovníci ČAS osloveni předsedou PAS a byl 

jim zaslán i oficiální zápis s textem - Výbor PAS, Ž á d á    o   d o z a ř a z e n í pražských 

oddílů zpět do systému SpS s přihlédnutím ke zvážení jejich dlouhodobě efektivní a 

historicky doložené práci s mládeží a vychování řady bývalých i současných reprezentantů 

ČR – jmenovitě např. Tomáš Staněk, bratři Hnizdilové, Jiří Vojtík, Barbora Šplechtnová, 

Vítezslav Veselý, sestry Bendovi atd…….. 

   Obdrželi jsme dne 26.5.23 následující mail:  
 

,,Zamítnutá žádost o dodatečné zařazení do SpS;  
 Vážení kolegové, 

bohužel Vám musím oznámit, že žádost o dodatečné zařazení vašeho klubu do výběrového řízení 
SpS nebyla schválena Předsednictvem ČAS. Žádost byla předložena Janou Sobčíkovou za Komisi 
mládeže, která návrh většinou podpořila. Předsednictvo ČAS však rozhodlo opačně na včerejším 
zasedání dne 25. 5. 2023. 

 

V kopii informuji též předsedu PA, Petra Šarapatku. 

S pozdravem Jan Koutník 

Vedoucí oddělení mládeže / Head of the Youth Department“ 

 

Výkonný výbor PAS bere na vědomí, toto rozhodnutí ČASu, ale rozhodně jej z hlediska rozvoje a 

podpory atletiky nepovažuje za koncepční – vzhledem k administrativní chybě jsou tak ze systému 

podpory vyřazeny kluby dlouhodobě pracující s mládeží a vykazující vysokou úroveň z popředí 
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rankingu SpS a jsou v podstatě nahrazeny kluby z chvostu tohoto pořadí. Je to opravdu to, čím 

chceme atletiku rozvíjet a podporovat? Vyhodíme někoho, komu se daří a dlouhodobě pracuje a 

místo něj podpoříme outsidera………. 

3. Různé -  informace členů výboru 

 

1. nominace staršího žactva na mezikrajové utkání – informace o stavu MKU Dubský  

Usnesení č. 23/05/003 

Výbor PAS 

b e r e      n a    v ě d o m í  -  propozice a zaslaný materiál k MKU staršího žactva – viz. bod 23/04/006 a souhlasí 

s nominací družstva hl.m. Prahy na základě výsledků přeborů Prahy. Předseda komise mládeže PAS 

pan Radek Bártl je pověřen sestavením nominačního dopisu, nominací závodníků na přeborech 

Prahy. Manažer PAS pan Petr Dubský pak zajištěním autobusu, dresů a vybavení týmu pro účast na 

MKU. Společně pak trenérské zajištění, vedení týmu a další aktivity nezbytné k obhajobě 

dlouhodobých úspěchů týmu hl.m.Prahy; 

 Výkonný výbor PAS se ale ostře vymezuje proti halovému MKU opět násilím integrovaným systémem 

DNA, který nepovažuje v kategorii staršího žactva za vyhovující; 

2. kandidatura PAS na pořádání Mistrovství ČR v roce 2024 

Usnesení č. 22/05/004  

Výbor PAS 

S ch v a l u j e    k a n d i d a t u r u  - na MČR v halových vícebojích a chůze i na halové MČR žactva.  

Manažer PAS pan Petr Dubský je pověřen sestavením přihlášky k pořádání,  kontaktováním 

ředitele centra MV pan Jiřího Volfa a sjednáním pilotní pracovní schůzky. Adriana Dvořáková a 

Radek Bártl pak screeningem případného technického ředitele atp. 

3. podpora stávající předsedkyně PSK Olymp Praha a vedoucího SpS před valnou hromadou klubu        

PSK Olymp Praha; 

Usnesení č. 22/05/005 

Výbor PAS 

S ch v a l u j e   a   p l n ě    p o d p o r u j e    k a n d i d a t u r u  stávají předsedkyně PSK Olymp  

Praha paní Nadi Koštovalové na pokračování v činnosti předsedkyně klubu. Předseda PAS sepíše 

otevřený dopis valné hromadě PSK Olymp Praha, jež může být použit jako materiál pro VH; 

(detailně viz.příloha tohoto zápisu); 

 

Třetí schůze výboru PAS 2023 byla ukončena ve 21:30 hod.  
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V Praze  1. června  2023  Petr Šarapatka   v .r. (předseda PAS); 
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VYJÁDŘENÍ VÝKONNÉHO VÝBORU PAS PRO VOLEBNÍ VH PSK OLYMPU PRAHA 

 

Vážení atletičtí přátelé, členové klubu PSK Olymp Praha,  

 

rádi bychom Vás touto formou pozdravili a popřáli Vám ,,šťastnou ruku“ k volbám vedení Vašeho 

atletického klubu, které Vás na volební VALNÉ HROMADĚ Vašeho klubu čeká; 

 

z pohledu vedení pražské atletiky bychom Vám chtěli připomenout, že to byla právě Vaše stávající 

předsedkyně paní Naďa Koštovalová, kdo v posledních letech včas a správně administrativně zpracovával 

materiály pro grantový program Hl.m.Prahy na němž právě prostřednictvím PAS participuje řada pražských oddílů; 

byla to opět Naďa, kdo s pomocí Lenky Masné a pana ředitele Michala Volfa našel smír a kompromis 

v pořádání letošních halových přeborů Prahy, kde po prvotních jednáních hrozilo i jejich zrušení; 

výkonný výbor PAS hodnotí jednoznačně působení paní předsedkyně Koštovalové jako přínosné pro 

efektivní fungování celé pražské atletiky; 

 

stejně tak vnímáme i fungování SpS Olymp Praha pod vedením pana Michala Krčmáře, o nějž aktuálně 

společně s vedením Olympu, Sparty a Stodůlek bojujeme s předsednictvem ČAS, aby toto dlouhodobě fungující a 

na všech pražských oponenturách ČPTM pozitivně hodnocené SpS zůstalo i nadále zachováno; 

všechny výše zmiňované body jsou zpětně dohledatelné v zápisech z jednání výboru PAS v případě SpS 

pak v zápisech z pražských oponentur ČPTM; 

věříme, že si zvolíte takové vedení, aby Váš klub zůstal i nadále jedním z nosných pilířů pražské atletiky, 

k nimž historicky, velikostí i úspěchy jednoznačně patří; 

 

 V Praze dne 9.6.2023 za výkonný výbor PAS 

Petr Šarapatka   v .r. (předseda PAS); 


